
Zápis ze setkání výboru uživatelů 

Dne: 13. 2. 2015       místo konání: jídelna DZR

- úvodem ředitel přivítal přítomné a vyslovil přání, aby se tato setkání konala 
pravidelně, aby uživatelé na nich byli informování o novinkách a plánovaných 
akcích a aby prostřednictvím těchto setkání oni mohli podávat návrhy, podněty, 
nápady nebo i stížnosti,

- sociální pracovnice hovořila o významu klíčového pracovníka pro uživatele a 
bylo zjištěno, že mnozí uživatelé své klíčové pracovníky neznají!

- sociální pracovnice informovala uživatele o možnosti podávat stížnosti a 
podněty prostřednictvím schránky důvěry,  

- ředitel informoval o připravovaných akcích (výlety, MDŽ, divadlo, muzika) a 
o chování uživatel v případě havarijní situace (evakuační plán), je nutné 
dodržovat Domovní řád,

- aktivizační činnosti má na starosti sl. Strnadová – uživatelé jsou vyzývání 
k aktivnímu zapojování do činností i k návrhům na možné aktivity (pečení, 
výlety, ad.)

- zdravotní sestra informovala o zákazu návštěv z důvodů chřipkové epidemie a 
o pravidelných návštěvách dr. Urbánkové – psychiatra,

- vyjádření uživatel: *p. Vodák upozorňuje na znečištěné toalety - řešení: obrátit
se na kteréhokoliv pracovníka, 

*pí Lukešová by chtěla více masa v jídlech typu rizota, těstovin a umístění 
věšáku nebo háčků do koupelny v 1. patře,

*další uživatelé ovšem jídlo chválí,

- setkání uzavřel ředitel s návrhem příštího možného společného posezení u 
kávy (duben).

Zapsal: Spurník


